
 
 

 
 
 
 

USNESENÍ - 1. JEDNÁNÍ  
VÝBORU PRO DOPRAVU A BEZPEČNOST 

 ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 21. 1. 2020 
 
 
Přítomni:  
 
Předseda:     Ing. Josef Zobal 
 
Členové:                Ondřej Zeman, Ing. Pavel Prokeš, Ludmila Tichá 

Doc. Ing. Petr Praus - omluven 
Tajemník:            Miroslav Jíra – omluven - zástup RNDr. Vladimír Dragan, CSC. , VOD  
 
Asistentka:   Hana Zelenková – omluvena  - zástup - Eva Ivanova 
 
Hosté:                    David Zelený – místostarosta, Ing. Hynek Svoboda,  
   RNDr. Vladimír Dragan, CSC., Mgr. David Michut 
                              

 
PROGRAM: 

 
 

1) Zahájení výboru  
 

2) Schválení programu 
 

3) Informace o nákladech na údržbu pozemních komunikací svěřených MČ Praha 13 
 

4) Návrhy dopravních řešení v rámci akce: Bezpečné cesty do školy 2019 – ZŠ Klausova 
 

5) Různé 
 

 

1-ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ VÝBORU 

Předseda výboru Ing. Josef Zobal zahájil jednání Výboru pro dopravu a bezpečnost přivítáním 
přítomných členů a hostů.  
 



2-SCHVÁLENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ 
Všichni členové výboru program schválili. 
USNESENÍ Č. 1.:  
Výbor pro dopravu a bezpečnost schvaluje program jednání výboru dne 21. 01. 2020 

Pro: 3/ zdržel se: 0/ proti: 0 
 
3-INFORMACE O NÁKLADECH NA ÚDRŽBU POZEMNÍCH KOMUNIKACÍ SVĚŘENÝCH MČ PRAHA 13 
Výbor byl informován o navýšení rozpočtu Odboru životního prostředí a OMBAI s výhledem na rok 
2020.  
USNESENÍ Č. 2.:  
Výbor pro dopravu a bezpečnost bere na vědomí informaci o nákladech na údržbu komunikací 
svěřených MČ Praha 13 

Pro: 3/ zdržel se: 0/ proti: 0 

4-BEZPEČNÉ CESTY DO ŠKOLY – ZŠ KLAUSOVA 

Tento projekt byl v minulém roce projednáván na několika zasedáních výboru. Výstupem je 
odsouhlasení několika projektů, z nichž dva budou placeny z rozpočtu MČ Praha 13 a to konkrétně 
bod 1b. a bod 2.  
Rozpočet na tyto dva body bude 0,6 mil. Kč + 1 mil. Kč bez DPH (cca 2 mil. Kč vč. DPH) K těmto 
finančním prostředkům je nutné ještě připočítat částku za vyhotovení projektové dokumentace (cca 
200 tis. Kč). 
Ostatní body předmětné akce budou hrazeny z rozpočtu HMP – BESIP. 

- Místostarosta David Zelený zmínil, že tyto projekty je možné zrealizovat pouze 
v případě vyčlenění finančních prostředků, s čímž se v rozpočtu na rok 2020 
nepočítalo.  

- Předseda výboru Ing. Zobal je s rozpočtem na rok 2020 seznámen a předesílá, že 
v tomto projektu je počítáno s etapizací s tím, že tento rok by měly být zajištěny 
projektové práce. V příštím roce by se měl projekt zrealizovat po vyčlenění finančních 
prostředků v rozpočtu. 

USNESENÍ Č. 3.:   
Výbor pro dopravu a bezpečnost doporučuje odboru dopravy předložit materiál k projednání v RMČ a 
následně po projednání v RMČ zaslat žádost na MHMP (do konce února). 

Pro: 4/ zdržel se: 0/ proti: 0 
USNESENÍ Č. 4.:   
Výbor pro dopravu a bezpečnost žádá RMČ o vyčlenění finančních prostředků na financování 
projektů ve výši cca 200 tis. Kč. v roce 2020 

Pro: 4/ zdržel se: 0/ proti: 0 
5-RŮZNÉ 
Členka výboru paní Tichá přednesla žádost občanů o zlepšení intervalu příjezdů autobusových linek 
174, 137, 225. K zhoršení kvality jízdního řádu došlo pravděpodobně vlivem oprav komunikací. 
V současné době by měl jízdní řád opět fungovat bez problémů. 
USNESENÍ Č. 5.:   
Výbor bere informaci na vědomí.     Pro: 4/ zdržel se: 0/ proti: 0 
 
Místostarosta D. Zelený – žádost na Ing. Svobodu – zaměřit se na parkování dodávek na Velké Ohradě 
– zhoršená průjezdnost a bezpečnost. Ing. Svoboda bere na vědomí, o problému ví – v řešení. 
USNESENÍ Č. 6.:   
Výbor bere informaci na vědomí.     Pro: 4/ zdržel se: 0/ proti: 0 
 
 
 



Předseda výboru Ing. Zobal – dotaz na kontrolu dodržování hodinového parkování – Ing. Svoboda 
sdělil, že kontrola je prováděna ze strany MP denně. 
USNESENÍ Č. 7.:   
Výbor bere informaci na vědomí.     Pro: 4/ zdržel se: 0/ proti: 0 
 
Příští jednání výboru je plánováno na 18. 2. 2020. V případě jeho neuskutečnění bude jednání výboru 
dne 17. 3. 2020. 
USNESENÍ Č. 8.:   
Výbor bere informaci na vědomí.     Pro: 4/ zdržel se: 0/ proti: 0 
 

 
 
 
Podpis předsedy výboru – Ing. Josef Zobal 
Zápis vypracovala Eva Ivanová, dne 21. 2. 2020 
Usnesení vypracovala Hana Zelenková, dne 24. 01. 2020 


